
Fra: Daniel Hindenes <danielhindenes@gmail.com> 
Sendt: torsdag 26. mars 2020 12:22 
Til: Astrid Irene Riise 
Emne: Septiktank, sak:20/7627-20/16488 
 

Hei 

 

Vi har mottatt et brev fra Alver kommune vedrørende avvik på septiktank grunnet lavt nivå.  

 

Jeg tenker at dette har sin naturlige årsak. Vi tok i bruk boligen vi akkurat har kjøpt for 2 uker 

siden. Det har ikke bodd noen i huset på 6 mnd. 

 

Jeg tenker derfor at det lave nivået skyldes at hus og vann har vert stengt i ca. 6 mnd.  

 

Jeg ber derfor at saken revurderes.Og at en heller kontrollerer på nytt ved neste tømming.  

 

Mvh 

Daniel Hindenes  

 

Knarvikgarden 35 


